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Interpelacja radnego w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ścieżce rowerowej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

rozpoczął się czas intensywnego korzystania przez mieszkańców Lublina ze ścieżki rowerowej. 

Podczas ładnej pogody ruch rowerowy odbywa się do późnych godzin nocnych. Niestety wielu z 

użytkowników porusza się po nieoświetlonej ścieżce rowerami nie posiadającymi jakiegokolwiek 

oświetlenia, przez co naraża siebie i innych uczestników ruchu.  

Zwracam się z prośbą o ustawienie przy ścieżce rowerowej biegnącej wzdłuż Bystrzycy tablic 

informacyjnych, przypominających o zasadach bezpiecznego korzystania z rowerów oraz 

wymaganego wyposażenia jednośladów. Proszę również o  kilkukrotne przeprowadzenie akcji 

informacyjnej przez patrole rowerowe straży miejskiej i policji. 

Zgłaszam ponadto pilną potrzebę przycięcia żywopłotu wzdłuż ścieżki na odcinku od zalewu 

do wiaduktu kolejowego przy ul. Janowskiej. Rozrośnięte krzewy zajmują część pasa przeznaczonego 

dla pieszych, którzy zmuszeni są do poruszania przy samej krawędzi albo po ścieżce dla rowerów, co 

stwarza zagrożenie bezpieczeństwa, zarówno rowerzystów jak i pieszych użytkowników tej drogi. 

Kolejną pilną sprawą jest oczyszczenie ze żwiru ścieżki biegnącej wzdłuż ul. Cienistej, na 

odcinku od ul. Grzybowej do ul. Bór. Samochody jadące poza jezdnią naniosły tam duże ilości żwiru, 

który dla rowerzystów stwarza zagrożenie poślizgiem i upadkiem.  

Wieloletnie starania społeczników, uwzględniane przez władze miasta, aby w Lublinie 

rozwijać ruch rowerowy, wymagają stałego monitoringu stanu infrastruktury oraz bezpieczeństwa. 

Mam nadzieję, że realizacja wniesionych przeze mnie postulatów, również się do tego przyczyni. 
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